東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 075/24-25 中六英文閱讀模擬應試班

敬啟者:

本校將舉行中六英文閱讀模擬應試班,以期同學在英文科上打好基礎,提升學業水平,並為香港中學文憑試的英文科作好準備。有關詳情如下:

		中六英文閱讀模擬應試班
日	期:	三月二十七日(星期四)
時	間:	下午 2:00 - 下午 4:00 (2 小時)
地	點:	6B 課室
費	用:	全免(原價:\$400/學生,現由校方全數資助)

如同學有興趣報讀上述課程,須於三月二十四日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與林慧聰老師聯絡。

此致

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長

家長姓名:_____

二零二五年三月二十日	東華三院 馬振玉 紀念中學	謹啟 (陳妙霞)
	東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 075/24-25 中六英文閱讀模擬應試班	班號:。
敬覆者:本人為 班學生	之家長,已知悉	《上述通告之內容,敝子弟將
□ 報讀:中六英文閱	讀模擬應試班。	
□ 不報讀以上課程。		
此覆 東華三院馬振玉紀念中學		
	家長簽署:_	

二零二五年 月 日 *請以√號表示所選項目

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Administration Circular 075/24-25 English Reading Mock Examination Class (S6)

20th March 2025

Dear Parents

Our school will hold an English Reading Mock Examination Class (S6), which aims to help students build a strong foundation in English, enhance their academic performance, and prepare them for the English exam of the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE). The details are as follows:

English Reading Mock Examination Class (S6)				
Date	:	27 th March 2025 (Thursday)		
Time	:	2:00pm – 4:00pm (2 hours)		
Venue	:	Classroom 6B		
Course fee	:	Free (Original price: \$400/student, the course fee will be sponsored by the school.)		

Please return the signed e-reply slip by 24th March 2025 (Monday). Please feel free to contact Mr. Lam Wai Chung on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.